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Protokoll – Spånga-Tensta näringslivsråd 
Närvarande:  

Anna Jonazon, ordförande  

Niklas Dahlstrand, v.ordförande  

Abdullahi Ali Nassir 

Bengt Ohlsson 

Helene Widner 

Patrric Amofah Shannet Fessehazion 

 

Jan Westerberg, Spånga företagarförening 

Tommy Elofsson, Spånga företagareförening  

Håkan Rosander, Lunda Företagsgrupp 

 

Victoria Callenmark, stadsdelsdirektör  

Charlotte Helmersson, utvecklingsstrateg 

 

Tidpunkt:  11 december 2023, kl. 17.00 – 19.00, 

Elinsborgsbacken 3, Tensta 

 

1. Mötet öppnande 

Ordförande Anna Jonazon hälsade alla välkomna och 

öppnade sammanträdet.  

 

Ledamöterna presenterade sig. 

 

2. Val av justerare  

Håkan Rosander valdes att justera protokollet. 

 

3. Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkändes utan någon justering. 

 

4. Information om Fokus Järva, sammanläggningen och 

trygghetsinsatser       

Victoria Callenmark; 

 presenterade Stockholms stads 

stadsutvecklingsprojekt, Fokus Järva, som är 
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Stockholms stads största stadsutvecklings-

projekt. 

 

Fokus Järvas målområden är: fysisk 

miljö/stadsutveckling, ekologisk hållbarhet och 

klimaträttvisa, social hållbarhet, civilsamhälle och 

näringsliv. 

 

Fokus Järva har en webbplats på Stockholm växer: 

vaxer.stockholm. 

 

Länk till rapporten Skillnadernas Stockholm bifogas, se 

nedan. (Notera att det är det är ursprungsversionen från 

2015. En revision av rapporten pågår och den nya 

versionen skickas ut så snart det ör möjligt.) 

 

 Redogjorde för sammanläggningen av de båda 

stadsdelarna Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista. 

 

 Gav en lägesbild av aktuella trygghetsinsatser 

och prioriteringar. 

 

 Rådet uppmärksammades på den operativa 

lägesbild som skickas ut via mail en gång i 

veckan. 

 

 Victoria Callenmarks presentation biläggs 

protokollet.  

 

5. Företagarföreningarna presenterar sin verksamhet och 

förväntningar på förvaltningen  

Spånga 

Jan Westerberg presenterade Spånga företagarförening 

och dess verksamhet. 

 

Föreningen uttrycker en stark oro över att Spånga 

kommer att ”glömmas bort” i den stora Järvastadsdelen. 

Han poängterade även oron över att avståndet till 

förvaltningen kommer att bli större.  

 

För närvarande är trafiklösningen kring stationen, 

parkeringar (mer än 100 parkeringar har försvunnit) 

vinterbelysningen (som ska ses som en trygghetsfråga) 

och scenen på Spånga torg högt prioriterade frågor. 
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Stark kritik framfördes beträffande den bristfälliga 

skyltningen vid olika ombyggnationer. 

 

Förenings presidium har regelbundna avstämningar 

med Charlotte Helmersson vilket upplevs positivt. 

 

Lunda 

Håkan Rosander Lunda Företagsgrupp och föreningens 

verksamhet. 

 

Föreningen arbetar sedan ett antal år tillbaka 

systematiskt med en utvecklingsplan som följs upp vid 

varje styrelsesammanträde. 

 

Trafikfrågor är en särskilt stor fråga bl.a. med anledning 

av att antalet tunga fordon är dominerande i området. 

För föreningen är trygghetsfrågorna alltid i fokus.  

 

Vidare arbetar föreningen långsiktigt med att förbättra 

områdets närservice och grönområden. Syftet är att göra 

området mer attraktivt för nyetableringar. Angöringen 

till området är också en prioriterad fråga. Bl.a. arbetar 

föreningen aktivt med att få till en ny busshållplats 

utanför Fagerstagatan 18. 

 

Ett stort företag är på gång om staden vill, till 

grönområdet mellan östra och västra Lunda. Ca.200 

anställda. Vidare flyttar Autoexperten in på 

Finspångsgatan sommaren 2024. 

 

Föreningen upplever stadsdelen engagemang som 

mycket bra såväl avseende politiker som tjänstemän.  

Förvaltningen finns representerad i styrelsen genom 

Charlotte Helmersson. 

 

Akalla Företagsgrupp 

Akalla Företagsgrupp hade förhinder att närvara vid 

sammanträdet men har via Lars Svantesson översänt 

följande redogörelse och som rådet beslutade att lägga 

in i protokollet. 

 
- I och med att Älvsjömässan läggs ner, finns det någon plan att utveckla 

mässlokaler i Norrort/Järva, Kistamässan har ju varit en del, men om det finns 

tankar att utveckla detta? 
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- KTH:s flytt från Kista, påverkar detta attraktionen för området med nya 

företag och även studenter som hittar tillbaka till området när man väl ska börja 

jobba. 

- Vi känner att det finns en enormt stark utvecklingspotential då Förbifart 

Sthlm öppnar(för att få in fler företag och besökare), finns det någon djupare 

tanke/plan att vidareutveckla områdena likt Akalla/Lunda/Järva iomed att det 

kommer finnas avfarter och påfarter. 

- Tvärbanan till Kista/Sollentuna, samma här som punkt ovan. 

 

Kort om Akalla Företagsgrupp: 

- Funnits sedan 2019 och verkar för att få området att växa och öka 

samverkan mellan lokala företag samt också för att försöka bevara området som ett 

verksamhetsområde med många bilfirmor och verkstäder, samt även kunna har 

lokaler för små och mellanstora bolag. 

 

6. Rapporter 

Charlotte Helmersson informerade om;  

 Stockholms stads generösa starta eget & 

företagsstöd, se länk nedan. 

 Kampanjen kring otillåten påverkan beräknas 

till april/maj. Rådet får ytterligare information 

längre fram. 

 

Charlotte Helmersson fick i uppdrag att återkomma 

med information om Stockholms stads 

prenumerationstjänst avseende relevanta nämnders 

handlingar. 

 

Vidare så ska rådet delges relevanta ärenden, 

remisser, samråd etc. som berör företagarföreningarna 

i Järva stadsdelsområde.  

 

7. Övrigt   

Nästa sammanträde äger rum den 19 mars kl. 17.30. 

 

Ordförande önskade Rådet god Jul & Gott Nytt År. 

 

Vid protokollet: 

 

Charlotte Helmersson 

 

Justerare: 

 

 

Anna Jonazon     Håkan Rosander 

ordförande  justeringsman 
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Bilagor & länkar: 

Victoria Callenmarks presentation, 2023-12-11 

Starta eget & företagsstöd; https://foretagsservice.stockholm/ 

Fokus Järva; Fokus Järva - Stockholms stad (vaxer.stockholm) 

Rapport: Skillnadernas Stockholm; 

https://start.stockholm/globalassets/start/om-stockholms-stad/utredningar-

statistik-och-fakta/utredningar-och-rapporter/social-hallbarhet/skillnadernas-

stockholm.pdf 

 

 

 

https://foretagsservice.stockholm/
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